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Saksliste: 

Saksnr Innhold 

 Referatsaker 

RS 27/10 Reinbeitekonflikter i Alta - endelig sluttrapport fra meklingsråd - kopi 

av brev til LMD 

RS 28/10 Toril Bakken Kåven - Endret bruk av gjeterhytte i reindriften - Klage 

over Landbruks- og matdepartementets vedtak 30. november 2009 

RS 29/10 Ingor-Ántte bártniid siida -En fornyet bønn om strakstiltak 

RS 30/10 Ingor-Ántte bártniid siida - Møtebok Reindriftsstyret - Søknad om 

dispensasjon om å bruke Vuorášvárri som reinbeite 

RS 31/10 Ekstraordinære tiltak for å legge til rette for økt slakting og omsetning 

av reinkjøtt fra Finnmark 

RS 32/10 

 

Notat - Orienteringer Reindriftsstyret 27.10.2010 

- Bruksregler 

- Reindriftsavtalen – reforhandlinger 

- Ingor-Ántte bártniid siida- ny henvendelse 

- Styringsmøte med LMD 

- Rovvilt    

 Delegerte saker 

DS 28/10 Nils Henrik J. Anti - Overdragelse av gjeterhytte i stabursnes. 

 Styresaker til behandling 

ST 46/10 Norsk-Svensk Reinbeitekonvensjon – høringsuttalelse 

ST 47/10 Reinbeitedistrikt 6 Várjjatnjárga -Bruksregler - Godkjenning av reintall 

ST 48/10 Reinbeitedistrikt 19 Sállan - Bruksregler - Godkjenning av reintall 

ST 49/10 Reinbeitedistrikt 25 Stierdná - Bruksregler - Godkjenning av reintall 

ST 50/10 Reinbeitedistrikt 26 Lákkonjárga - Bruksregler - Godkjenning av 

reintall 

ST 51/10 Reinbeitedistrikt 27 Joahkonjárga - Bruksregler - Godkjenning av 

reintall 

ST 52/10 Reinbeitedistrikt 34 Abborassa - Bruksregler - Godkjenning av reintall 

ST 53/10 Reinbeitedistrikt 35 Fávrrosorda - Bruksregler - Godkjenning av 

reintall 

ST 54/10 Reinbeitedistrikt 39 Árdni/Gávvir - Bruksregler - Godkjenning av 

reintall 

ST 55/10 John Erik N. Eira/Ivvar Ande Eira: Klage på søknad om gjeterhytte 

ST 56/10 Karen Marit Utsi - søknad om bruksendring for gjeterhytte 

ST 57/10 Reindriftslovens § 63 – Klage over forbud nedlagt av Områdestyret i 

Nordland 
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Sak 46/2010/SR/HS         arkivref.2005/3537 

NORSK-SVENSK REINBEITEKONVENSJON – HØRINGSUTTALELSE 

 
Forslag til vedtak: 

Reindriftstyret anbefaler at den Norsk-Svenske Reinbeitekonvensjonen ratifiseres. Reindriftstyret ber om at 

Reindriftssjefens merknader til saken blir vurdert i tilknytning til det videre arbeidet med iverksetting av 

reinbeitekonvensjonen. 

 

Reindriftsstyrets behandling: 

 

Forslag fra Berit Oskal Eira: 

Reindriftsstyret ser nødvendigheten av et enhetlig rammeverk for den grenseoverskridende reindriften som en 

reinbeitekonvensjon mellom Norge og Sverige innebærer.  Før konvensjonen ratifiseres, må det vurderes å ta 

initiativ til justeringer av det fremforhandlede konvensjonsforslaget som bedre kan ivareta norsk reindrift. 

 

Reindriftstyret ber om at Reindriftssjefens merknader til saken blir vurdert i tilknytning til det videre arbeidet 

med iverksetting av reinbeitekonvensjonen. 

 

Begrunnelse: 

 

Reindriftsstyret er kjent med at mange av de reinbeitedistrikt som er mest berørt av reinbeitekonvensjonen 

mellom Norge og Sverige, mener at forslaget til konvensjonen, slik det nå foreligger, vil skape store 

problemer for deres reindrift. 

 

Vedtak: 

Forslaget fra Berit Oskal Eira ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 47/2010/AS         arkivref. 2010/813 

REINBEITEDISTRIKT 6- VÁRJJATNJÁRGA - BRUKSREGLER - GODKJENNING AV ØVRE REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner distriktets vedtak om et øvre reintall på 11.000. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra en samlet vurdering av måloppnåelsen for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært på et bærekraftig nivå for den siste perioden. 

Reinbeitedistrikt 6 Várjjatnjárga har måloppnåelse som ligger over øvre normnivå for måloppnåelse 

for fire av fem kriterier. Reinbeitedistriktet har videre måloppnåelse i forhold til nedre norm for alle 

vurderingskriteriene. Det er som følge av dette grunnlag for å opprettholde et øvre reintall i distriktet 

som samsvarer med siste femårs gjennomsnitt.   

 

Vedtak:  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 48/2010/AS        arkivref. 2009/2872 

REINBEITEDISTRIKT 19 SÁLLAN/SØRØY - BRUKSREGLER - GODKJENNING AV REINTALL 

 

Reindriftsstyrets behandling: 

 

Berit Marie Eira fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Reindriftsstyret godkjenner distriktets vedtak om øvre reintall på 4.500. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut ifra en samlet vurdering av måloppnåelse for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært i balanse med beitegrunnlaget for den siste perioden når 

produksjonstallene fra reindriftsåret 2009/2010 inkluderes. 

 

Den nye reindriftsloven har intensjon om økt selvstyre.  Distriktet har i vedtaket om øvre reintall 

målsetning om å oppnå normnivå på alle kriterier innen en 3- årsperiode, og har iverksatt arbeidet 

reindriftsåret 2009/2010. 

 

Reindriftssjefen vil i 3-årsperioden følge utviklingen nøye.  Dersom det innenfor 3- årsperioden 

avdekkes at vektene og produktiviteten går ned, vil reindriftssjefen be distriktet foreta en ny 

vurdering av det stadfestede tallet. 

 

Inge Ryan fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 4500. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra en samlet vurdering av måloppnåelsen for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært på et bærekraftig nivå for den siste perioden, men at det 

foreløpig ikke er grunnlag for å øke reintallet. Sørøy reinbeitedistrikt må derfor ta øvre reintall opp 

til ny vurdering.  

 

Et nytt vedtak om reintall må begrunnes med utgangspunkt i veileder for fastsetting av reintall. 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veiledningen for bruk.  

 

Reindriftsstyret har merket seg at distriktet har arbeidet for å få opp produksjonen, noe som er 

positivt. 

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Vedtak: 

Forslaget fra Inge Ryan ble vedtatt med 5 stemmer mot 1 stemme. 
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Sak 49/2010/AS        arkivref. 2009/2575 

REINBEITEDISTRIKT 25 STIERDNÁ/STJERNØY - BRUKSREGLER - GODKJENNING AV REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 2000. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra en samlet vurdering av måloppnåelsen for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært på et bærekraftig nivå for den siste perioden, men at det 

foreløpig ikke er grunnlag for å øke reintallet. Stierdná reinbeitedistrikt må derfor ta øvre reintall opp 

til ny vurdering.  

 

Et nytt vedtak om reintall må begrunnes med utgangspunkt i veileder for fastsetting av reintall. 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veiledningen for bruk.  
 

Reindriftsstyrets behandling: 

 

Berit Marie Eira fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Reindriftsstyret godkjenner distriktets vedtak om øvre reintall på 2000. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut ifra en samlet vurdering av måloppnåelse for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært i balanse med beitegrunnlaget for den siste perioden når 

produksjonstallene fra reindriftsåret 2009/2010 inkluderes. 

 

Den nye reindriftsloven har intensjon om økt selvstyre.  Distriktet har i vedtaket om øvre reintall 

målsetning om å oppnå normnivå på alle kriterier innen en 3- årsperiode, og har iverksatt arbeidet 

reindriftsåret 2009/2010. 

 

Reindriftssjefen vil i 3-årsperioden følge utviklingen nøye.  Dersom det innenfor 3- årsperioden 

avdekkes at vektene og produktiviteten går ned, vil reindriftssjefen be distriktet foreta en ny 

vurdering av det stadfestede tallet. 

 

Vedtak: 

Reindriftssjefens innstilling ble vedtatt med fem stemmer mot en stemme. 

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Sak 50/2010/AS        arkivref. 2009/3756 

REINBEITEDISTRIKT 26 LÁKKONJÁRGA - BRUKSREGLER - GODKJENNING AV REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 8000. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra måloppnåelsen for hvert av kriteriene for reintallsfastsettelse at 

reintallet har vært for høyt for reinbeitedistriktet for den siste perioden, og at reintallet må reduseres 

slik som det også legges til grunn i bruksreglene. 

 

Reindriftsstyret anser imidlertid at det er knyttet usikkerhet til hvorvidt forespeilet reduksjon vil 

medføre måloppnåelse i forhold til normene som er definert. Reindriftsstyret ber reinbeitedistriktet ta 
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reintallet opp til ny vurdering, og redegjøre grundig for det foreslåtte reintallet i henhold til 

veilederens oppsett for reintallsvurdering.  

 

I et nytt forslag til reintall fra reinbeitedistriktet må dette begrunnes med utgangspunkt i veilederens 

reintallsskjema og ut fra samtlige underliggende punkter: 

 - Tidligere erfaringer med historiske reintall i forhold til måloppnåelse. 

- En redegjørelse som underbygger forventninger til måloppnåelse i forhold til foreslått 

reintall fremover i tid. 

 - Mulig gjennomførbar reduksjon innenfor en treårsperiode. 

- En redegjørelse for alle årstidsbeitenes beitekvalitet, beitetilstand og de gjeldende 

driftsmessige forhold for de siste år. Herunder hensiktsmessig reintetthet på arealet av 

de ulike årstidsbeitene, og en redegjørelse av minimumsfaktoren. 

 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veilederen.  

 

Reindriftsstyret vil ta stilling til reintallet på nytt når det er mottatt et nytt forslag fra distriktet som 

vil utgjøre et forbedret beslutningsgrunnlag for vurdering og etterprøving. Dette begrunnes ut i fra at 

Reindriftsstyret plikter å gjennomføre en reell etterprøving av reintallet, jf. Ot. prp. nr. 25 (2006-07) 

s. 45.   

 

Vedtak: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Sak 51/2010/AS        arkivref. 2009/2014 

REINBEITEDISTRIKT 27 JOAHKONJÁRGA - BRUKSREGLER - GODKJENNING AV REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 5750. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra måloppnåelsen for hvert av kriteriene for reintallsfastsettelse at 

reintallet har vært for høyt for reinbeitedistriktet for den siste perioden, og at reintallet må reduseres 

slik som det også legges til grunn i bruksreglene. 

 

Reindriftsstyret anser imidlertid at det er knyttet usikkerhet til hvorvidt forespeilet reduksjon vil 

medføre måloppnåelse i forhold til normene som er definert. Reindriftsstyret ber reinbeitedistriktet ta 

reintallet opp til ny vurdering, og redegjøre grundig for det foreslåtte reintallet i henhold til 

veilederens oppsett for reintallsvurdering.  

 

I et nytt forslag til reintall fra reinbeitedistriktet må dette begrunnes med utgangspunkt i veilederens 

reintallsskjema og ut fra samtlige underliggende punkter: 

 - Tidligere erfaringer med historiske reintall i forhold til måloppnåelse. 

- En redegjørelse som underbygger forventninger til måloppnåelse i forhold til foreslått 

reintall fremover i tid. 

 - Mulig gjennomførbar reduksjon innenfor en treårsperiode. 

- En redegjørelse for alle årstidsbeitenes beitekvalitet, beitetilstand og de gjeldende 

driftsmessige forhold for de siste år. Herunder hensiktsmessig reintetthet på arealet av 

de ulike årstidsbeitene, og en redegjørelse av minimumsfaktoren. 



 

Reindriftsstyret Møtebok 27. oktober 2010 Side 7 av 10 

 

 

 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veilederen.  

 

Reindriftsstyret vil ta stilling til reintallet på nytt når det er mottatt et nytt forslag fra distriktet som 

vil utgjøre et forbedret beslutningsgrunnlag for vurdering og etterprøving. Dette begrunnes ut i fra at 

Reindriftsstyret plikter å gjennomføre en reell etterprøving av reintallet, jf. Ot. prp. nr. 25 (2006-07) 

s. 45.   

 

Vedtak: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med følgende tillegg: 

Reindriftsstyret merker seg distriktets positive vilje til tilpasning av reintall og plan for virksomheten 

fremover.  

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Sak 52/2010/AS                        arkivref.2009/2509 

REINBEITEDISTRIKT  34 ÁBORÁŠŠA- BRUKSREGLER - GODKJENNING AV  REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 5500. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra måloppnåelsen for hvert av kriteriene for reintallsfastsettelse at 

reintallet har vært for høyt for reinbeitedistriktet for den siste perioden, og at reintallet må reduseres 

slik som det også legges til grunn i bruksreglene. 

 

Reindriftsstyret anser imidlertid at det er knyttet usikkerhet til hvorvidt forespeilet reduksjon vil 

medføre måloppnåelse i forhold til normene som er definert. Reindriftsstyret ber reinbeitedistriktet ta 

reintallet opp til ny vurdering, og redegjøre grundig for det foreslåtte reintallet i henhold til 

veilederens oppsett for reintallsvurdering.  

 

I et nytt forslag til reintall fra reinbeitedistriktet må dette begrunnes med utgangspunkt i veilederens 

reintallsskjema og ut fra samtlige underliggende punkter: 

 - Tidligere erfaringer med historiske reintall i forhold til måloppnåelse. 

- En redegjørelse som underbygger forventninger til måloppnåelse i forhold til foreslått 

reintall fremover i tid. Herunder også en redegjørelse for hvordan bruken av distrikt 

38 Uløya vil bidra til en slik måloppnåelse. 

 - Mulig gjennomførbar reduksjon innenfor en treårsperiode. 

- En redegjørelse for alle årstidsbeitenes beitekvalitet, beitetilstand og de gjeldende 

driftsmessige forhold for de siste år. Herunder hensiktsmessig reintetthet på arealet av 

de ulike årstidsbeitene, og en redegjørelse av minimumsfaktoren. Distrikt 38 Uløya 

bør også inngå i denne redegjørelsen. 

 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veilederen.  

Reindriftsstyret vil ta stilling til reintallet på nytt når det er mottatt et nytt forslag fra distriktet som 

vil utgjøre et forbedret beslutningsgrunnlag for vurdering og etterprøving. Dette begrunnes ut i fra at 

Reindriftsstyret plikter å gjennomføre en reell etterprøving av reintallet, jf. Ot. prp. nr. 25 (2006-07) 

s. 45.   
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Vedtak: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med følgende tillegg: 

Reindriftsstyret merker seg distriktets positive vilje til tilpasning av reintall og plan for virksomheten 

fremover.  

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Sak 53/2010/AS                          arkivref.2009/2232 

REINBEITEDISTRIKT 35 FÁVRROSORDA –  BRUKSREGLER – GODKJENNING AV REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 7000. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra en samlet vurdering av måloppnåelsen for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet kan ha vært på et bærekraftig nivå for den siste perioden, men at det 

ikke er grunnlag for å øke reintallet. Fávrrosorda reinbeitedistrikt må derfor ta øvre reintall opp til ny 

vurdering.  

 

Et nytt vedtak om reintall må begrunnes med utgangspunkt i veileder for fastsetting av reintall. 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veiledningen for bruk.  

  

Vedtak: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt med følgende tillegg: 

Reindriftsstyret har merket seg at distriktet har arbeidet for å få opp produksjonen, noe som er 

positivt. 

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Berit Marie Eira fratrådte som inhabil 

 

Sak 54/2010/AS                          arkivref.2009/2232 

REINBEITEDISTRIKT 39- ÁRDNI/GÁVVIR –  BRUKSREGLER – GODKJENNING AV REINTALL 

 

Forslag til vedtak: 

Reindriftsstyret godkjenner ikke distriktets vedtak om et øvre reintall på 3204. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut i fra en samlet vurdering av måloppnåelsen for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært på et bærekraftig nivå for den siste perioden, men at det 

foreløpig ikke er grunnlag for å øke reintallet. Árdni/Gávvir reinbeitedistrikt må derfor ta øvre 

reintall opp til ny vurdering.  

 

Et nytt vedtak om reintall må begrunnes med utgangspunkt i veileder for fastsetting av reintall. 

Reintallsskjemaet skal utfylles i henhold til veiledningen for bruk.  
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Reindriftsstyrets behandling: 

 

Berit Marie Eira fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Reindriftsstyret godkjenner distriktets vedtak om øvre reintall på 3204. 

 

Reindriftsstyret konkluderer ut ifra en samlet vurdering av måloppnåelse for hvert av kriteriene for 

reintallsfastsettelse at reintallet har vært i balanse med beitegrunnlaget. 

 

Den nye reindriftsloven har intensjon om økt selvstyre.  Distriktet har i vedtaket om øvre reintall 

målsetning om å oppnå normnivå på alle kriterier innen en 3- årsperiode, og har iverksatt arbeidet 

reindriftsåret 2009/2010. 

 

Reindriftssjefen vil i 3-årsperioden følge utviklingen nøye.  Dersom det innenfor 3- årsperioden 

avdekkes at vektene og produktiviteten går ned, vil reindriftssjefen be distriktet foreta en ny 

vurdering av det stadfestede tallet. 

 

Vedtak: 

Reindriftssjefens innstilling ble vedtatt med fem stemmer mot en stemme. 

 

Reindriftsstyret tar sikte på å behandle saken på sitt møte i desember 2010. 

 

Sak 55/2010/AKH                       arkivref.2009/1630

   

JOHN ERIK N.EIRA/IVVAR ANDE I. EIRA – KLAGE PÅ SØKNAD OM GJETERHYTTE 

 

Forslag til vedtak: 

Med hjemmel i Reindriftslovens § 21 første ledd anbefaler Reindriftsstyret at Landbruks- og 

Matdepartementet ikke tar klagen fra John Erik N. Eira og Ivvár Ánde I. Eira til følge. 

 

Begrunnelse: Begge klagerne inngår i Ássuorčielgi vintersiida. I Reindriftssjefens vedtak av 7.7.2008 

fikk Ássuorčielgi vintersiida godkjenning til oppføring av gjeterhytte i det omsøkte området. 

Behovet for gjeterhytte på vinterbeitet anses å være dekket, og behovet for ny gjeterhytte er dermed 

ikke til stede. 

 

Reindriftsstyrets behandling: 

 

Alf Johansen fremmet følgende forslag til vedtak: 

 

Reindriftsstyret tar klagen fra siidaandelene John Eirik N. Eira og Ivvár Ánde I. Eira tilfølge. 

 

Med hjemmel i reindriftslovens § 21 3.ledd gir Reindriftsstyret siidaandelene John Eirik N. Eira og 

Ivvár Ánde I. Eira tillalelse/godkjenning til felles gjeterhytte ved ássurčielgi i Karasjok kommune.  

 

Begrunnelse: 

Selv om siidaen tidligere har fått godkjenning av en felleshytte, anser Reindriftsstyret at behovet for 

husvære ikke å være dekket.  Det er kommet en 5. siidaandel til siidaen. 
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VEDTAK: 

Forslaget fra Alf Johansen ble enstemmig vedtatt. 

 

SAK 56/2010                               ARKIVEREF.2009/3683 

KAREN MARIT N. UTSI- SØKNAD OM BRUKSENDRING FOR GJETERHYTTE 

 

Forslag til vedtak: 

Med hjemmel i reindriftslovens § 21 3.ledd gir Reindriftsstyret Karen Marit N. Utsi tillatelse til 

bruksendring av gjeterhytte lokalisert til gnr 4 bnr 69 i Måsøy kommune til fritidsbolig.  

 

Begrunnelse: 

Reindriftsstyret legger vekt på at gjeterhytta er lokalisert til et område som i kommuneplanens 

arealdel er regulert til LNF-A område der spredt bolig- og fritids og ervervsutbygging er tillatt, og at 

bruksendringen ikke vil få innvirkning på reindrifta i distriktet. Det legges også vekt på at 

siidaandelen er innløst, og det er ingen andre i familien som er innehaver av siidaandel. 

 

Vedtak: 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

SAK 57/2010/CGL                               Arkivref. 2009/3472 

REINDRIFTSLOVENS § 63 - KLAGE OVER FORBUD NEDLAGT AV OMRÅDESTYRET I NORDLAND 

 

Forslag til vedtak: 

Klage over vedtak i Områdestyret for Nordland om forbud mot nydyrking i brev av 27.06.10 fra 

Bente og Frank Pedersen tas ikke til følge.  

 

Partene har forsøkt å komme til enighet om betingelser for å tillate nydyrking, men de har ikke 

maktet å komme til enighet. Om reinbeitedistriktet må tåle nydyrking og på hvilke betingelser 

eventuell nydyrking kan skje må således fastsettes av Jordskifteretten. 

 

Vedtak: 

Innstilling ble enstemmig vedtak. 


